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Председник управе „Дроге Колинска" Слободан Вучићевић изјавио је за загребачки
„Јутарњи лист" да пре доласка „глобалних играча" на наш терен мора доћи до
повезивања великих компанија са простора бивше СФРЈ. Он додаје да ће они који то не
ураде бити осуђени на пропаст.

  

- У идућих неколико година сигурно ће се догодити десетак, и 15 великих спајања,
куповина или аквизиција на овим просторима. Земље бивше Југославије брже се
повезују и сарађују у економији него што су то други очекивали - рекао је Вучићевић, који
је уједно и председник Асоцијације менаџера Србије.

  

Вучићевић се посебно осврнуо на слаб пласман српске робе и мале српске инвестиције у
Хрватској.

  

- Српских инвестиција у Хрватској готово да нема. Највећи проблем је у главама
политичара, власника неких трговачких ланаца, па и самих потрошача у Хрватској -
рекао је Вучићевић.

  

На питање на које се баријере наилази, он одговора да „нигде не пише да нешто не
може", али да се у стварности ништа не догађа.

  

- Статистички је немогуће да имамо милијарду долара робне размене и да при том нема
српских компанија у Хрватској, а у Србији је 200 или 300 хрватских. Узмите као пример
бренд „смоки", ког нема у најважнијим трговачким ланцима у Хрватској. „Смоки" је
мегабренд, то је генеричко име за сваки флипс, али су неки власници ланаца отворено
рекли да га никад неће бити на њиховим полицама - каже Вучићевић.  
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